

**អាហារបន្ថែមអត្ថប្រយោជន៍អាហារក្នុងភាពអាសន្ន  
សំណួរដែលសួរញឹកញាប់**

**DSHS កំពុងបញ្ជូនអាហារបន្ថែមក្នុងពេលមានអាសន្នទៅមនុស្សដែលត្រូវទទួលបានផ្នែកម្ហូបអាហារ (EBT)។**

ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍កាលពីមុន

អ្នកនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ថែទាំកម្រិតខ្ពស់បំផុតដែលទទួលបានទឹកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់ម៉ោង

សម្រាប់ទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក។

**ហេតុអ្វីក្នុងនេះកើតឡើង?**

សភាជាតិអាមេរិកបានអនុម័តអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមដើម្បីមានលទ្ធភាពទិញអាហារបានកាន់តែច្រើន។

វានឹងកាត់បន្ថយចំនួនដងដែលមនុស្សត្រូវទៅទិញទំនិញទេស។ វាក៏នឹងកាត់បន្ថយចំនួនមនុស្សហៅតាមបារាង

និងបន្ថយឱកាសសម្រាប់ការរដ្ឋ COVID-19 ។

**តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមនៅពេលណា?**

អត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់ម៉ោង អាចបើកបាននៅថ្ងៃទី 4 ខែមេសា។

**ចុះអត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់ម៉ោងមេសា? មានការផ្លាស់ប្តូរសម្រាប់ទឹកប្រាក់ទាំងនោះឬទេ?**

ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ក្នុងខែមេសាចេញហើយ

អ្នកនឹងទទួលបានទឹកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់ទំហំគ្រួសាររបស់អ្នកនៅកាលបរិច្ឆេទទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ជាប្រចាំ

លើកលែងតែអ្នកបើកការនៅថ្ងៃទី 1-3 ខែមេសា។ ប្រសិនបើអ្នកបើកការនៅថ្ងៃទី 1-3 ខែមេសា

អ្នកនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍សម្រាប់ម៉ោងមេសាបន្ថែមនៅថ្ងៃទី 4 ខែមេសា។

**ខ្ញុំមិនបានស្នើសុំហួតដល់មេសាទេ។ តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមឬទេ?**

អ្នកនឹងមិនទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមសម្រាប់ម៉ោងមេសាទេ ប្រសិនបើអ្នកមិនបានស្នើសុំហួតដល់មេសា។

ប៉ុន្តែអ្នកនឹងទទួលបានទឹកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់ទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក ប្រសិនបើមានការយល់ព្រមនៅក្នុងខែមេសា។

**ខ្ញុំបានទទួលទឹកប្រាក់អតិបរមាចេញហើយសម្រាប់ម៉ោងមេសា ឬមេសា។ តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមឬទេ?**

ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានទឹកប្រាក់អត្ថប្រយោជន៍អតិបរមាចេញហើយ

អ្នកនឹងមិនទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមឡើយក្នុងខែមេសា ឬខែមេសាទេ។

**តើទឹកប្រាក់អត្ថប្រយោជន៍អតិបរមាមានចំនួនច្រើន?**

សមាជិកក្រុម សាវ័រដល់មា នសិទ្ធិ	អត្ថប្រយោ ជន៍អតិបរ មាន
1	\$194
2	355
3	509
4	646
5	768
6	921
7	1,018
8	1,164
9	1,310
10	1,456
បន្ថែមនិម្ម យៗ	+ 146

ខ្ញុំមានសិទ្ធិទទួលបានអាហារមូលដ្ឋាន ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនបានទទួលអត្ថប្រយោជន៍ណាមួយទេ។

**តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមឬទេ?**

បាន។ អ្នកនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមក្នុងចំនួនទឹកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់ទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក  
ប្រសិនបើអ្នកតែងទទួលបាន \$0។

**ខ្ញុំទទួលបាន**

**WASHCAP/ ជំនួយអាហារបណ្តោះអាសន្ន/ ជំនួយអាហារសម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍ជនអន្តោប្រវេសន៍ស្របច្បាប់។**

**តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមឬទេ?**

បាន។ អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមអនុវត្តលើកម្មវិធីជំនួយអាហារទាំងអស់។

**តើខ្ញុំនឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមច្រើន?**

អ្នកនឹងទទួលបានប្រាក់ក្នុងចំនួនផលដក់នៃប្រាក់អត្ថប្រយោជន៍ធម្មតារបស់អ្នក  
ពីទឹកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់ទំហំគ្រួសាររបស់អ្នក។ ឧទាហរណ៍៖

អ្នក និងដៃគូរបស់អ្នកធ្វើការ ហើយទទួលបានប្រាក់សរុប \$200 សម្រាប់អត្ថប្រយោជន៍អាហារកាលពីថ្ងៃទី 10  
ខែមីនា។ ការបែងចែកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់គ្រួសារដែលមានមនុស្សពីរនាក់គឺ \$355។ \$355 - \$200 គឺ \$155។  
អ្នកនឹងទទួលបានប្រាក់បន្ថែម \$155 នៅក្នុងអត្ថប្រយោជន៍ពេលអាសន្ន។ អ្នកនឹងទទួលបានប្រាក់ \$200 ធម្មតា  
ជាមួយនឹងប្រាក់បន្ថែម \$155 សម្រាប់ទឹកប្រាក់សរុប \$355 នៅកាលបរិច្ឆេទធម្មតារបស់អ្នកនៅថ្ងៃទី 10  
ខែមេសា។

**តើខ្ញុំនឹងត្រូវសងប្រាក់អត្ថប្រយោជន៍ទាំងនេះវិញទេ?**

ទាំងនេះគឺជាអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមសម្រាប់អ្នកយកទៅប្រើប្រាស់។  
មិនមានហេតុផលដែលអ្នកត្រូវសងវិញទេ។

**តើអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមទាំងនេះប៉ះពាល់ដល់ស្ថានភាពអត្ថប្រយោជន៍របស់ខ្ញុំឬទេ?**

ទេ។

**តើ DSHS ចេញទឹកប្រាក់អតិបរមាសម្រាប់ខែមេសា និងខែមិថុនាឬទេ?**

សភាជាដំបូងបានអនុម័តលើអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមសម្រាប់តែខែមីនា និងខែមេសា ឆ្នាំ 2020 តែប៉ុណ្ណោះ។  
ប្រសិនបើសភាជាដំបូងអនុម័តច្រើនថែមទៀត DSHS នឹងផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមសម្រាប់ខែទាំងនោះ។

**តើមនុស្សចំនួននាក់នឹងទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍ បន្ថែម?**

DSHS កំពុងផ្តល់អត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមទៅដល់គ្រួសារប្រមាណ 277,000 គ្រួសារនៅក្នុងខែមីនា និងខែមេសា។

**តើអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែមមានទឹកប្រាក់មធ្យមចំនួន?**

ទូទាំងរដ្ឋ ទឹកប្រាក់បន្ថែមមធ្យមក្នុងមួយគ្រួសារគឺ \$155។ គ្រួសារខ្លះបានច្រើនជាង ហើយខ្លះតិចជាង។

**តើ DSHS នឹងផ្ញើសំបុត្រកម្រៃទេ នៅពេលខ្ញុំទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែម?**

ទេ។ យើងមិនផ្ញើសំបុត្រទេ នៅពេលយើងបើកអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែម។  
ប្រសិនបើអ្នកចង់ដឹងពេលណាអត្ថប្រយោជន៍ចូលក្នុងគណនីរបស់អ្នក អ្នកអាចទូរស័ព្ទទៅលេខនៅលើកាត EBT

របស់អ្នក ដើម្បីសួរសមតុល្យរបស់អ្នក ឬប្រើប្រាស់គណនីអត្តប្រយោជន៍អតិថិជនរបស់អ្នកនៅលើ

[www.washingtonconnection.org](http://www.washingtonconnection.org)។

**តើខ្ញុំគួរតែទូរសព្ទទៅមជ្ឈមណ្ឌលទំនាក់ទំនងសេវាកម្មអតិថិជនឬទេ?**

ដោយសារយើងមានការហៅទូរសព្ទជាងធម្មតា

យើងសុំឱ្យអ្នកកុំហៅទូរសព្ទមកមជ្ឈមណ្ឌលអំពីអត្ថប្រយោជន៍បន្ថែម។

ពិនិត្យមើលព័ត៌មានចុងក្រោយនៅលើគណនីប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសង្គមរបស់យើងនៅលើ [Facebook](https://www.facebook.com/dshs.wa) និង [Twitter](https://twitter.com/dshs_wa)

ឬតាម [www.dshs.wa.gov](http://www.dshs.wa.gov)។